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Exercici de vot

PER EXERCIR CORRECTAMENT EL DRET A VOT, CAL SEGUIR ELS 
PASSOS SEGÜENTS

1. Identifiqueu-vos davant de la mesa amb el document acreditatiu.
2. Un membre de la mesa us dona un sobre.
3. Retireu-vos a la cabina aïlladora i introduïu una sola papereta al sobre.
4. Atanseu-vos a la mesa i, quan el president us autoritzi, dipositeu el sobre a l’urna.

MESURES PER FACILITAR EL DRET DE VOT DE LES PERSONES AMB 
DISCAPACITAT

Informació personalitzada sobre les mesures en format accessible:
• Braille, lectura fàcil, pictogrames, subtitulació, llengua de signes, suport sonor i electrònic.

Informació general, en suport sonor i electrònic, a:
• Web  eleccions.ad
• Tríptics informatius
• Professions de fe

Propaganda electoral gratuïta: 
• En versió subtitulada

Espais electorals i cabines aïlladores:
• Accessibles i habilitats
• Vot accessible per a persones amb discapacitat visual: Paperetes i sobre electoral únic, amb 

QR per accedir al contingut en àudio

Modalitats de vot: les persones amb discapacitat o malaltia greu, si es troben impossibilitades 
per exercir el seu dret de vot pels mitjans habituals, poden utilitzar:

• Delegació de vot
• Vot judicial davant el batlle al domicili o centre assistencial

Suports:
• Assistència per a l’exercici del vot
• Transport adaptat per a persones amb dificultats de mobilitat
• Prioritat en l’accés a les meses electorals

L’ELECCIÓ

• Correspon directament a la candidatura més votada en cada parròquia la meitat dels 
consellers.

• L’altra meitat de consellers es distribueix proporcionalment entre totes les candidatures, 
inclosa la més votada.

• Els cònsols major i menor són elegits entre els consellers i pels consellers del Comú.



VOTS NULS

Eviteu que el vostre vot esdevingui nul
Entre altres consideracions, observeu que...

NO! heu d'escriure res a les paperetes.
NO! heu de fer les candidatures a mà,#ni barrejar els noms dels candidats.
NO! heu de modificar ni alterar l'ordre dels candidats.
NO! heu d'introduir paperetes de candidatures diferents en un mateix sobre.


